



HEBE HAVEN YACHT CLUB
白沙灣遊艇會

31 December 2024

Notice to Members: Update on Restaurant Operation Hours

Dear Members,

We would like to inform you of an upcoming change to the operation hours of our Club Restaurant, effective from **6 January 2025**.

New Operation Hours:

- **Food Last Order Time:** 8:30 pm (previously 10:15 pm) from Mondays to Thursdays, except on Public Holidays.
- **Drinks Last Order Time:** Remains unchanged - 10:45 pm

This adjustment is being made to better align with manpower control and to ensure the highest quality of service during our operating hours. We appreciate your understanding and cooperation with this change.

Should you have any questions or require further information, please do not hesitate to contact Club Restaurant. Thank you for your continued support.

Best regards,

The Hebe Haven Yacht Club Limited



HEBE HAVEN YACHT CLUB
白沙灣遊艇會

會員通告：餐廳營業時間更新

尊貴的會員：

從 **2025年1月6日**起，會所餐廳營業時間將有所調整。

新的營業時間：

- **最後食物點餐時間**：晚上8時30分（原為晚上10時15分），適用於週一至週四，公共假期除外。
- **最後飲料點單時間**：維持不變，即晚上10時45分。

此調整是為了配合人手上的安排，並確保在營業時間內提供最高質量的服務。
我們感謝您的理解和配合。

如有任何問題或需要進一步資訊，請隨時聯繫會所餐廳。
感謝您一如既往的支持。

白沙灣遊艇會
2024年12月31日